



龍苑片皮烤鴨套餐 Peking Duck Set Dinner Promotion

北京片皮烤鴨 (半隻)

Peking Duck (Half Duck)

原盅燉響螺湯

Double-boiled Sea Whelk and Pork Soup

西蘭花榆耳蝦球

Sautéed Prawns and Fungus with Broccoli

百花炸釀蟹鉗 或 京蔥牛柳粒 或 菠蘿咕嚕肉 (三選一)

Deep-fried Crab Claw Stuffed with Shrimp Paste **OR** Sautéed Diced Beef with Scallion **OR** Sweet and Sour Pork (**optional for ONE dishes**)

二度：生菜包鴨糝

Second Course: Minced Duck Meat served with Lettuce

上湯蒜子瑤柱生根泡時蔬

Simmered Vegetables with Conpoy and Fried Gluten Ball in Superior Soup

上湯鮮蝦水餃

Shrimps Dumplings in Superior Soup

香滑芝麻糊

Sweetened Black Sesame Soup

\$1,500(四位用) For Four person

加\$200 可享原隻烤鴨 For Whole Peking Duck

按優惠價另收加一服務費及茶芥

The price is subject to 10% service charge based on special price and Tea Condiments

如對任何食物有過敏性反應, 請於落單時通知服務員

Please advise your server of any food product allergies

首選會會員尊享九折優惠 FCC Member enjoy 10% discount offer

需另收加一服務費及茶芥。優惠不適用於獨立包廂或私人宴會。

優惠不可與其他優惠或折扣同時使用。優惠不適用於首選會現金券、房間消費額。

The price is subject to 10% service charge and Tea Condiments. The offer is not applicable to a private dining room or private chartered event. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or discounts. This offer is not valid for All FCC Coupons, Hotels F & B Dining Credit.

菜單需一天前下單預訂, 如需預訂或有任何查詢請致電 2315-1006

24 hours advance reservation is required. For reservations, please call 2315-1006

如有更改, 恕不另行通知

The terms and conditions are subject to change without prior notice